
 

 

Date: 15/02/2017 

 

Dear Parents  

 

Regarding damage and repair of (only) Tablets Microsoft Surface Pro 3 

 

Please be advised of the following:  

 

 Qatar Datamation System is ready to replace the pending (only) SP3 tablets. 

 The school will stop receiving any broken tablets.  

 Parents should go directly to Qatar Datamation System for repair or replacement. 

Please note:- 

Parents are liable for any damages or breakages, so students should ensure safe handling of this 

equipment. We recommend that the students use a cover to protect their Tablet inside and 

outside of school. During lessons students should only use the tablet in accordance with teacher’s 

instruction. 

Qatar Datamation System  

The map shown below, phone Number is +9744439900  

 

 



 

 

 

 

 

 (Microsoft Surface Pro 3)(فقط  )الموضوع : سياسية اصلاح التابلت

 -نود اعلام سيادتكم الكريمة بالأتي :

 

لى وععلاه فقط أمن النوع المذكور   عن تلقي أي أقراص مكسورة الأكاديميةستتوقف 

أنظمة الكمبيوتر والتي سوف تقوم بأصلاح شركة قطر ل أولياء الأمور التوجهه الى

 التابلت.

 ؛بالتابلت  تلحق كسور أو أضرار أي   عن مسؤولين الأمور أولياءكما اننا نود تذكيركم بأن 

لبة جميع على يجب ولذا  نوصي ونحن .الأجهزة هذه مع الآمن الت عامل ضمان الط 

ابلت) غطاء استخدام بضرورة لبة ولتمكين حمايته، لضمان ؛)الت   معه الت عامل من الط 

 لتوجيهات وفقًا الأجهزة هذه باستخدام نوصي كما وخارجها، المدرسة داخل بعناية

 .الد روس أثناء في المعل م

 

 99994444دناه تبين موقع شركة قطر لأنظمة الكمبيوتر رقم هاتف أالخريطة 

 

 


